
Protokół nr XVII/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 30 grudnia 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

O godzinie 12:06 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram siedemnastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział trzynastu 

radnych, w związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. wzięło udział 15 

członków. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Mariusz Wieczorek wniósł o wprowadzenie dwóch projektów uchwał 1 – w sprawie zmiany 

załącznika do uchwały Nr 313/XLII/10 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 17 września 2010 r. 

w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Społecznemu w Węglińcu; 2 – w 

sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub „Senior+” w Jagodzinie. Nie było więcej uwag ani 

propozycji zmian więc radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad z 

uwzględnieniem wniosku Burmistrza o dodanie dwóch uchwał. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 



posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW  SESJI Z DNIA 28 LISTOPADA I 

05 GRUDNIA 2019R.  Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania wpierw w 

sprawie przyjęcia protokołu z dnia 28.11.2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie przestąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu sesji z dnia 05.12.2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc listopad br.  

stanowi zał. nr 4. 

Radni nie mieli żadnych pytań odnośnie sprawozdania więc przystąpili od razu do głosowania 

za jego przyjęciem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący przekazał, że w pierwszej kolejności zajmiemy się uchwałami związanymi z 

przyjęciem budżetu Gminy na 2020 rok i Wieloletnią Prognozą Finansową. Przypomniał, że 

uchwały zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, jednak 

ze względu na obowiązującą procedurę przybliżymy najważniejsze parametry.  

Przewodniczący odczytał treść pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec, o 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy i Miasta Węgliniec przedstawionego w 



projekcie uchwały budżetowej oraz o projekcie budżetu Gminy i Miasta Węgliniec na 2020 

rok.  (opinie RIO stanowią zał. nr 5, 6 i 7) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o odczytanie opinii 

wypracowanych przez poszczególne komisje Rady. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały 6 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

niniejszy projekt 6 głosami „za”.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Fink poinformował, że komisja również 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 4 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kocot poinformował o pozytywnej 

opinii wydanej przez tę komisję, 4 głosy „za”. 

Po wysłuchaniu opinii komisji, Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która przedstawiła 

autopoprawki zarówno do WPF jak i do budżetu na 2020 rok (zestawienie autopoprawek 

stanowi załącznik nr 8). Po wysłuchaniu wyjaśnień dotyczących autopoprawek  przystąpiono 

do kolejnego punktu obrad tj. dyskusja nad projektem uchwały, wnioskami i autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby dyskutować od razu również nad projektem uchwały 

budżetowej skoro autopoprawki zostały omówione wspólnie. Radny Marek Wawrzynek 

zwracając się do Burmistrza zapytał, czy istnieje możliwość nie wykonania budżetu, czy są 

jakieś zagrożenia, że nie wykonamy któregoś z głównych zamierzeń. Burmistrz odpowiedział, 

że przy każdej inwestycji istnieje ryzyko nie wykonania czegoś w terminie lub przeszacowania 

kosztów. Najbardziej newralgiczną inwestycją jest budowa żłobko – przedszkola. Po 

ogłoszeniu zamówienia i wyłonieniu, bądź nie wyłonieniu oferenta okaże się czy inwestycja 

zostanie wykonana w tym czasie i w tych założeniach, które zostały Państwu przedstawione. 

Kolejne pytanie Radnego Marka Wawrzynka dotyczyło terminu przetargu na wykonanie 

żłobko-przedszkola. Burmistrz odpowiedział, że jest to dość duży przetarg, kilkustopniowy, 

nad którym już pracujemy. Powinien się on ukazać zaraz po Nowym Roku. Radny Marek 

Wawrzynek zapytał się czy istnieje możliwość zamieszczenia na stronie Urzędu wizualizacji 

żłobko-przedszkola. Burmistrz odpowiedział, że tak, gdyż 7 stycznia jest umówiony z 

projektantem na przekazanie dokumentacji. Jako następny głos zabrał radny Stanisław Papież, 

który poruszył temat remontu sali gimnastycznej w Ruszowie i zarządcy drogi wojewódzkiej 

290. Burmistrz odpowiedział, że mieliśmy jedną ofertę na sale gimnastyczną, która 

przewyższała kwotę, którą zaplanowaliśmy, więc unieważnił przetarg. Liczy na to, że po 

ponownej weryfikacji i biorąc pod uwagę przełom roku uda się wynegocjować lepszą stawkę. 

Odnosząc się do drugiego tematu przekazał, że należałoby zgłębić temat w ciągu roku. Poprosił 

aby dać mu szansę na rozmowy z Panem Dyrektorem. Ma nadzieje, że na wiosnę zostaną 

ukończone prace na drodze 290 na odcinkach od Starego Węglińca do Piasecznej i z Jagodzina 

do Ruszowa. Odnośnie ulicy Bolesławieckiej i Zgorzeleckiej w Ruszowie otrzymał informacje, 

że do DSDiK wpłynęło 91 wniosków a tylko 21 zostało pozytywnie rozpatrzonych. Na ten 

moment pozytywnie został rozpatrzony jedynie wniosek dotyczący Czerwonej Wody. Jednak 

będzie prowadził rozmowy z Dyrektorem i próbował pozyskać środki. W związku z tym, iż nie 

było więcej pytań, ponieważ temat został już omówiony na posiedzeniu komisji, radni 

przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia wniesionych propozycji autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 



Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 204/XVII/19 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Węgliniec  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9). 

 

2. w sprawie przyjęcia budżetu gminy Węgliniec na 2020 rok   

Na prośbę prowadzącego obrady Pani Skarbnik przedstawiła najważniejsze informacje 

dotyczące przyszłorocznego budżetu już po uwzględnieniu autopoprawek. 

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał o pozytywnej opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i poprosił Przewodniczących Komisji o odczytanie opinii wypracowanych 

przez poszczególne komisje Rady. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały 6 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

niniejszy projekt 6 głosami „za”.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Fink poinformował, że komisja również 

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 4 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kocot poinformował o pozytywnej 

opinii wydanej przez tę komisję, 4 głosy „za”.  

Realizując kolejny punkt procedury związanej z przyjęciem budżetu, Pani Skarbnik odniosła 

się do zastrzeżeń zawartych w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Nawiązując do następnego punktu w/w procedury, Przewodniczący Rady poinformował, że 

przed rozpoczęciem sesji, radni nie zgłosili żadnych wniosków nieuwzględnionych w opinii 

komisji.  

Następnie Przewodniczący przypomniał, że Pani Skarbnik przedstawiła już autopoprawki do 

budżetu przy okazji omawiania autopoprawek do WPF.  

Przystąpiono do kolejnego punktu obrad tj. dyskusja nad projektem budżetu, wnioskami i 

autopoprawkami. W związku z tym iż dyskusji nie podjęto, ponieważ temat został już 

omówiony na posiedzeniu komisji i nie było więcej pytań, radni przystąpili do głosowania w 

sprawie przyjęcia autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 



Radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia budżetu na 

2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 205/XVII/19 w sprawie przyjęcia budżetu gminy Węgliniec na 2020 

rok  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 

 

Głos zabrał radny Waldemar Błauciak, który w imieniu radnych Klubu ISO przekazał, że 

popierając przygotowany przez Pana Burmistrza, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza i 

pracowników Urzędu budżet na 2020 rok i WPF wyrażają wolę współpracy i jednocześnie mają 

nadzieję, że w kolejnych latach w tej kadencji będą realizowane plany i zamierzenia w 

miejscowościach które reprezentujemy. 

Następnie głos zabrał radny Marek Wawrzynek, który pogratulował Burmistrzowi 

jednomyślnego przyjęcia tak ambitnego budżetu na przyszły rok i powiedział, iż ma nadzieję, 

że wspólnymi siłami uda się go konsekwentnie zrealizować.  

Na zakończenie głos zabrał Burmistrz, który podziękował radnym za wyrozumiałość i zaufanie.    

   

3. w sprawie zmian w budżecie 

Przewodniczący Rady oddał głos Pani Skarbnik, która na wstępie poinformowała zebranych, 

że nastąpiła zmiana w projekcie uchwały, który otrzymali, ponieważ otrzymaliśmy dodatkowo 

152 zł dotacji z budżetu Wojewody Dolnośląskiego na realizacje zadania Karta Dużej Rodziny. 

Zmiana wystąpiła również po stronie dochodów, ponieważ nastąpiło przesunięcie środków 

dotyczących projektu „Rozwijamy kompetencje kluczowe uczniów w Gminie Węgliniec” z 

dochodów majątkowych do dochodów bieżących. Następnie omówiła cały projekt uchwały.       

Ponieważ nie było żadnych pytań ani uwag radni przystąpili do głosowania wpierw w sprawie 

przyjęcia poprawek w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie radni przystąpili  do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w 

budżecie z uwzględnieniem wcześniej przegłosowanych poprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 



Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 206/XVII/19 w sprawie zmian w budżecie  (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 11). 

 

O godzinie 13:08 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Po wznowieniu posiedzenia o godzinie 13:25 kontynuowano omawianie uchwał. 

 

4. w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na rok 2020 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji, na którym wybrzmiało, że jest on bardzo ambitny. Pytań nie było, więc 

radni przystąpili od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 207/XVII/19 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 

rok 2020  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

5. w sprawie ramowych planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2020 

Przewodniczący Rady przypomniał, że również ten projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. Do tego projektu również nie było żadnych pytań, więc radni 

przystąpili od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 208/XVII/19 w sprawie ramowych planów pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej na rok 2020  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

6. w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2020 

Do projektu uchwały nikt nie zgłosił żadnych uwag, nie było również pytań, w związku z tym 

radni przystąpili od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 209/XVII/19 w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej na rok 2020  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14). 



 

7. w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Węgliniec w roku 

szkolnym 2019/ 2020 

Przewodniczący Komisji Społecznej Dawid Szymczak przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami „za”. Pytań nie było, więc radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 210/XVII/19 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Węgliniec w roku szkolnym 2019/2020  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

8. w sprawie przystąpienie Gminy Węgliniec do realizacji Programu „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” - edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji. Poprosił o opinię Komisji Społecznej. Przewodniczący Komisji przekazał, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie 6 głosami „za”. Uwag ani pytań do projektu nie 

było więc przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 211/XVII/19 w sprawie przystąpienie Gminy Węgliniec do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” - edycja 2019-2020 realizowanego ze 

środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych  (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

9. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

Przewodniczący Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami „za”. Pytań nie było, więc radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 



Rada podjęła uchwałę nr 212/XVII/19 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych  

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17). 

 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych  

Przewodniczący Rady przekazał, że teraz będą prezentowane uchwały tzw. ogródkowe i w 

każdym przypadku wprowadzony został zapis że okres najmu/dzierżawy wynosi „do 5 lat”. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej przekazał, że wszystkie uchwały zostały zaopiniowane 

pozytywnie. Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 213/XVII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych  

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18). 

 

11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 214/XVII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 19). 

 

12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 215/XVII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę 

kubaturową  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 20). 



 

13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 216/XVII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę 

kubaturową  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 21). 

 

14. w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr 313/XLII/10 Rady Miejskiej Węglińca 

z dnia 17 września 2010 r. w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi 

Społecznemu w Węglińcu 

Przewodniczący Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami „za”. Następnie głos zabrał Burmistrz, który 

przekazał, że uchwała jest podejmowana ze względu na utworzenie w Jagodzinie Klubu 

„Senior+”. Aby klub mógł działać musi być podjęta stosowna uchwała, która mówi, iż w 

strukturze MGOPS będzie działał ośrodek wsparcia dziennego pod nazwą Klub "Senior+", 

będący jednostką organizacyjną pomocy społecznej. Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej 

Bogumiły Glonek przekazał, że będzie to coś na zasadzie domu dziennego pobytu osób 

starszych. Dodał, że wysłany został wniosek o środki na funkcjonowanie klubu. Odpowiadając 

na pytanie radnego Stanisława Papieża wyjaśnił, że w ramach środków które próbujemy 

pozyskać będzie można dowozić potrzebujących seniorów z innych miejscowości z terenu 

gminy. Więcej pytań nie było i radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 217/XVII/19 w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 

313/XLII/10 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 17 września 2010 r. w sprawie nadania statutu 

Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Społecznemu w Węglińcu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 

22). 

 

15. w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub „Senior+” w Jagodzinie 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji. Poprosił o opinię Komisji Gospodarczej. Przewodniczący Komisji 

przekazał, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie 6 głosami „za”. Uwag ani pytań do 

projektu nie było więc przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 218/XVII/19 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub 

„Senior+” w Jagodzinie (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 23). 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, 

Przewodniczący Komisji poinformowali, że nie wypracowano żadnych wniosków. Następnie 

zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

W punkcie  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA w sprawie zapytania radnego Grzegorza 

Tyrakowskiego dotyczącego możliwości wystąpienia urzędu do odpowiedniego organu, który 

zarządza rzeką Czerna Mała, aby zapobiec robieniu żeremi przez bobry, głos zabrał 

Przewodniczący Rady. Powiedział, że bobry są objęte ścisłą ochroną a żeremia powstałe na 

rzekach są rozbierane za zgodą Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w okresie poza 

lęgowym.  

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Burmistrz sprecyzował wcześniejszą wypowiedź odnośnie przetargu na żłobko-

przedszkole. Przekazał, że przetarg nie będzie duży unijny tylko krótki, więc jest szansa, 

że będzie szybko przygotowany i rozstrzygnięty. Następnie przekazał, iż docierają do 

niego informacje, że nowi mieszkańcy gminy mają problemy z zapisaniem się do 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej.  

➢ Przewodniczący Rady poruszył temat organizacji pracy Rady. 

➢ Burmistrz przypomniał, że od 1 stycznia 2020 r. wszyscy mieszkańcy gminy mają  

obowiązek segregowania odpadów. Odpowiadając na pytania radnych przekazał, że 

ulotki informacyjne dotyczące segregacji są właśnie w druku i niedługo będą 

rozpowszechniane, w najbliższym czasie zostanie podpisana nowa umowa na wywóz 

śmieci i po jej podpisaniu zostanie ustalony harmonogram wywozu odpadów. 

➢ Przewodniczący Rady podziękował radnym i pracownikom Urzędu Gminy za 

współpracę i złożył wszystkim życzenia Noworoczne.  

➢ Burmistrz jeszcze raz podziękował za uchwalenie budżetu na 2020 rok i również złożył 

wszystkim życzenia. 

 

Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 13:57, Przewodniczący Rady 

oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam siedemnastą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

 

 

 

 Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

  

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


